
                                                                                

Protokoll Styrgruppsmöte

Välkomna till Stadshuset i Strömstad KS-salen den 16 mars kl OBS 13.00 – 17.00
Styrgrupp  Närvarande

      13. 00 -17.00 i Kommunstyrelsesalen

Carin Carlsson o Erland

Maria Kvarnbäck, Rune Nilsen och Erland

Avd 26 Norra, Karl-Axel Hellberg, Rune Nilssen, Länsstyrelsen (1 ledamot) Anita Tullrot (1  ledamot) Sven Moosberg

1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordning

2. Förra mötets protokoll  Bilaga

3. Ekonomiläget

4. Nuläge Vattenbruksprojekt – projektansökan regnbågsöring  

                                                                                                                                               

Dagordning godkändes med tilläggen på övriga frågor
Kraftnäts önskan om möte med yrkesfiskare och samförvaltning NB
Regelverk i Kosterfjorden
Studiebesök 2 juni från Afrika och Asien utifrån ett Sidafinansierat 
utbildningsprogram.

Protokollet från föregående möte godkändes.

Carin och Erland föredrog ekonomiläget för samförvaltning NB. 
Förutsättningarna är goda för den kvarvarande tiden fram till 20120631 då denna 
projektetperiod går ut. Följande prioriteringar förordades inom det kvarvarande 
ekonomiska utrymmet.

Översätta valda delar av vår webbsida till engelska (uppdrag till Erland med 
extern kompetens).
Idéseminarier kring fokus utveckling av fiskeauktionen för att möta nya behov t.ex. 
hur vi kan ta tillvara fisk/ slakt från fiskeodlingar. Uppdrag till Erland att ta fram 
koncept och genomföra senast maj 2012)
Yrkesfiskarna och ordförande ombeds att skicka in fakturor för den tid som är 
nedlagd på styrgruppens arbete.

Underlag finns på vår hemsida www.samforvaltningnorrabohuslan.se

Muntlig redogörelse framfördes kring nuläget kring projekt 
fiskeodling. Sammanfattningsvis konstaterades:

Allt löper på under ganska omfattande arbetsinsatser, regionens medel finansierar 
processen fram till vi beviljats ordinarie finansiering.
Förutsättningarna för den ansökta projektfinansieringen ser god ut och besked 
väntas inom närmsta två veckorna.
Arbetet kring avtal, upphandlingar, leverantörer och myndigheter ligger i fas med 
målsättning att vi starar upp fiskodling under försommaren. 
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5. Ansökan ny projektperiod 20120701 – 20131231 

.
                                                                                                        

6. När kan vi ”sjösätta”  de digitala gränserna kring yrkesfiske i området
           kommer fram samt det ”körkort” som fiskeriverkets tidigare generaldirektör
           lovade

.

7. Rapporter
- Uteblivet möte med Joakim Hjälm  

- Aktuellt från Kosterhavet

- Aktuellt från Länsstyrelsen
                                                 

8. Översyn förvaltningsplanen
- Ställningstagande kring förslag skrivning hav o Vatten (

9. Övrigt
- Remiss FÖP södra skärgården
- Ny fråga till Joakim Hjälm ang utkastdrivande regelverk 

- Regelverk i Kosterfjorden

- Svenska Kraftnät önskar dialog med  bla. yrkesfisket kring den en ev dragning av 
starkströmskabel som skulle beröra samförvaltningens verksamhetsområde.
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Mötesanteckning: Frågan bordlades till nästa möte den 20 april då frågeställaren 
är närvarande.
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Projektansökan 20 207    20131231 redovisades enligt bifoga  
underlag.

Styrgruppen beslöt att ställa sig bakom projektansökan i sin helhet

Mötet utryckte besvikelse över att frågan inte fått några lösningar     
Då frågan blivit högaktuell när fiskefartyg misstänks gått över de gränser som avtalats 
i området. Kraven på Körkort/utbildning och tydliga digitala gränser är en avgörande 
förutsättning för de förvaltningsmål/ regelverk som formulerats för Koster 
Väderöfjorden.

Styrgruppen beslöt att formulera detta i en skrivning riktat till Hav och 
vattenmyndigheten och vid behov uppvakta Björn Risinger i frågan 

Mötet beslöt att inte avtala om ny tid för möte med JoakimH då 
frågan belysts i andra forum.

Indikationer har framkommit att det trålats på skyddade 
områden kring Spiran. Om så är fallet är detta mycket olyckligt. Händelserna ska 
utredas ytterligare. Om så är fallet är samförvaltning NB beredda att föreslå 
begränsningar för enskilda båtar som begår överträdelser ellertotalt  förbud för 
trålning i det det aktuella området kring Spiran. Det är helt avgörande för 
förtroendet och balansen mellan de biologiska värdena och yrkesfisket att 
uppgjorda överenskommelser följs.

Länsstyrelsens rep var inte närvarande

Kerstin och Erland)

Det pågår ett arbete (i fiskarkåren) med regelverket för trålning 
i Koster Väderöfjorden. Detta med utgångspunkt att föreslå lagstadgande/  
reglering av dagar och tider för trålning i Koster Väderöfjorden ut till 
fyramilgränsen. Charles och Rune återkommer med ett underlag till kommande 
möten

Ett möte kommer att hållas i Strömstads stadshus den 12 april kl 
11.00och förutom yrkesfiskare och samförvaltningens styrgrupp så kommer 
kommunstyrelseordförande i Strömstad och Tanum att bjudas in

. Martin R
           

Charles



- Institutionen för Globala Studier vid Göteborgs universitet, en grupp med deltagare från Afrika och 
Asien på ett Sida finansierat utbildningsprogram inom Integrated Sustainable Coastal 
Development   - 2 juni på Koster

- Mötestider våren 2012 20 apr, 1 jun

Välkomna   
Erland Lundqvist    Projektledare             2012 0319

Mötesanteckning: Samförvaltningen vill gärna deltaga och Erland fick i uppdrag 
att koordinera våra uppgifter för deltagande.
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